
Närvarande: 

Lars Henriksen, ordförande 

Ylva Mellin, vice ordförande 

Lars Håkansson, kassör 

Lina Falk, sekreterare  

Peter Mattsson, hästskovarpa 
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Protokoll nr 5 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2024-11-06 

 

§ 61. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.  

§ 62. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  

§ 63. Protokolljustering. Protokoll 2024-10-16. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
Diskussion kring föreningar som inte har bankkonto för utbetalning.  
VU beslutade att föreningen för tillskrivas om att ett bankkonto krävs för att en utbetalning 
ska kunna ske.  
 
§ 64. Skrivelser 
Postlistan har bifogats dagens sammanträde och godkändes. 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes därefter.  
 
§ 65. Licenser/Övergångar  
Inga aktuella övergångar att hantera. 
 
§ 66. Återstartsstöd.  
Svenska Hästskovarpaförbundet 
Ansöker om en summa på 31 600 kr för att arrangera en framtidskonferens med styrelsen 
och framtids/utvecklingsgruppen. Syftet är att skapa gemensamma mål för att utveckla och 
visa sporten. Långsiktig förväntan är att skapa ett ökat intresse för hästskovarpan och få fler 
utövare och medlemmar till föreningarna. Summa avser en kostnad på 1890 kr/deltagare 
samt resor till och från konferens. 
 
Då summan övergår 30 000 hänvisar VU återstartsansökan till kommande styrelsemöte.  
 
Ardre IF 
Ansöker om återstartsstöd på 10 000kr. Målet är att bygga upp en ungdomsverksamhet 
genom diverse aktiviteter. Summan avser även inhyrd hjälp för att bygga upp IT-
kompetensen för att kunna registrera ungdomar i IdrottOnline och kunna ansöka om LOK-
stöd. 



 
VU beslutade att godkänna ansökan.  
 
 
§ 67. Rapporter 
Ordförande 

• 20/10. Skrivit Henriksen frågar till Nabben nr 4/24 
• 21/10. Skrivit ledaren för Nabben nr 4/24 
• 29/10. Klart besked från Emma Jakobsson angående Stånga 2025. SVF får hyra 

Stangmalmen inför 2025-års SM-arrangemang för 25 000 kr. Beslut på 
styrelsesammanträde 23-24 november 2024 

• 3/11. Skrivit slutord för verksamhetsberättelse 2024 
• 2/12. Bokat dialogmöte via teams med RF/SISU ordförande Anna Iwarsson 
• Löpande arbete 

 

Ylva Mellin  

● 18/10 samt 5/11. Möte med projektgruppen 
● Övrigt löpande arbete kring projektgruppen + andra info RF 

 
Sekreterare 

• Inget nytt 
 

Kassör  

● Gjort ett antal ekonomiska sammanställningar (bifogade mötet) 
● Gjort licens och klubbstatistik till årsberättelsen 
● Köpt in en bläckpatron á 399 kr 

 
Peter Mattsson 

• Tagit emot släpkärran. Arbetat med en ny logga för hästskovarpaförbundet som ska 
sättas på släpet 

• Planering av höstkonferens med hästskovarpaförbundet 

• Arvika har ansökt om SM i hästskovarpa den 19/7 2025 
 

Mikael Nilsson 

• 18/10. Möte med projektgruppen 

• 22/10. Möte med föreningar inom skolprojektet på Sudret på Högbyskolan (6 
anmälda, 5 kom. När, Hablingbo, Näs, Burs och Essendonn) 

• 23/10. Tävlingsmöte med Gotlands Varpaförbund i Flexhuset 

• 29/10. Södervärnshallen skolpersonal lärare utbildningsdag, inomhusvarpa och pärk 

• 30/10. Möte med bollmarkare, kurs planeras i höst. FGI har sökt inträde i 
Hemslöjdsförbundet 

• 5/11. Möte med projektgruppen 



 

Varpakonsulenten 

Har gjort: 

• Arbete med höstkonferensen, bokat alla resor 
• Licenser, tävlingsprogram med mera 
• Arbete med verksamhetsberättelsen 
• Löpande arbete 

 

Bernt Augustsson 

Mail har skickats ut av valberedningen till samtliga som står inför omval. Tre ledamöter och 

en suppleant står inför omval. 

Förbundskassör kommer att avgå och där kommer det krävas ett fyllnadsval. 

 

§ 68. SM 2025 och framåt 

Positiv respons från Emma Jakobsson angående att SVF hyra Stangmalmen.  

Erbjudande om att SVF får hyra Stangmalmen till 2025 års SM-arrangemang för 25 000 kr. 

Beslut kommer att tas på kommande styrelsesammanträde.  

 

Ett positivt tävlingsmöte har med Gotlands Varpaförbund och positiva diskussioner kring ett 

eventuellt samarrangemang av SM med SVF.  

 

§ 69. Ekonomi, Projektstöd 65+, Vuxenstöd, LOK-stöd, Idrottsmedel. 

En sammanställning av använda ekonomiska stöd som använts under året har tagits fram 

och bifogats dagens sammanträde. 

 

Det finns en hel del medel som behövs disponeras under 2024 samt under 2025. Diskussion 

kring ekonomiska stöd hänskjuts till kommande styrelsesammanträde. Samtliga får i uppdrag 

att inför kommande styrelsesammanträde tänka på aktiviteter. 

 

LOK-stöd  

Sammanställning av antal föreningar som ansökt om LOK-stöd. 

LOK-rapport våren 2024 (varpaaktivitet, pärkaktiviteter). Totalt 5 föreningar som når upp till 

minst 10 sammankomster. Här behövs ett stort arbete framöver.  

 

§ 70. Beslut om inköp 

Inget nytt. 

 

§ 71. Nabben 

Nabben nr 4/24 har manusstopp den 25 november. En uppmaning att samtliga skriver 

någonting till kommande Nabben.  

 

§ 72. Höstkonferens 23-24 november 

De mesta förberedelserna är på plats. Styrelsesammanträdet kommer att hållas som 



hybridmöte, både digitalt och fysiskt.  

 

§ 73. Övriga frågor 

Mikael Nilsson sitter med i en referensgrupp med Paraförbundet på Gotland för översyn av 

eventuellt framtida bidrag för verksamhet 65+.  

 

Mikael Nilsson önskar klistermärken med SVF logga på för att märka material vid uppvisning 

varpa och liknande. Förslag att Mikael och Jan Larsson kommer överens om antal och 

utseende. 

 

VU beslutade att godkänna enligt förslaget. 

§ 74. Nästa VU-möte  

Nästa VU-möte blir den 5 december 

§ 45. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

6 november 2024 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


